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Assembly instruction

This product is only suitable for well insulated spaces.

Ce produit ne convient qu'aux espaces bien isolés.

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY

Electric Fireplace/Cheminée Électrique

Model/Modèle: YH-16

Assemblage & Manuel d'instruction

IMPORTANT : A LIRE ATTENTIVEMENT ET À CONSERVER POUR 
CONSULTATION ULTÉRIEURE
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EN

WHEN USING ELECTRICAL APPLIANCES, BASIC PRECAUTIONS SHOULD ALWAYS BE 
FOLLOWED TO REDUCE THE RISK OF FIRE, ELECTRIC SHOCK, INJURY TO PERSONS, AND 
HYPERTHERMIA, INCLUDING THE FOLLOWING:
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23. Hyperthermia can result in death. Symptoms of hyperthermia include high body temperature, 
headache, nausea, vomiting, tiredness, dizziness, fainting, and rapid pulse. If you begin to 
experience symptoms related to hyperthermia, turn off the heater and seek medical attention.

24. To avoid excessive room temperatures which can cause hyperthermia: DO NOT leave product 
running unattended in a confined space around infants, or individuals with reduced physical, 
sensory, or mental capabilities.
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If you have any questions, please contact our customer care center. 
Our contact details are below:

001-877-644-9366 

customerservice@aosom.com

Imported by Aosom LLC  
27150 SW Kinsman Rd Wilsonville, OR 97070 USA 
MADE IN CHINA

US

1. Turn the heater on by pressing the ON/OFF button on the rear of heater. Pressing button on the 
control panel or by pressing the Power button on the supplied remote control. The flame effect will 
illuminate at the highest setting “ F8”. Once power is off, heating element will stop working.

2. Power for heat- press the heat output button to cycle through the Low (1000W)/ High (2000W)/ 
OFF. The display showing “H1” for 1000W , “ H2” for 2000W.

3. Flame Brightness -Adjust the brightness of the flame and turn off. Once the appliance is powered 
ON, select one of the 8 flame brightness setting by pressing the flame brightness button to cycle 
through the 8 settings. The display showing “ F1” to “ FB” .

4. Timer- Pressing the timer button to select and cycle through the timer options from 0.5hr to 8 hr. 
The display showing “0.5” , “1.0” , “1.5”  ...... “8.0” 



6

FR

DES PRÉCAUTIONS DE BASE DOIVENT TOUJOURS ÊTRE PRISES LORS DE L'UTILISATION 
D'APPAREILS ÉLECTRIQUES AFIN DE RÉDUIRE LES RISQUES D'INCENDIE, 
D'ÉLECTROCUTION, DE BLESSURES ET D'HYPERTHERMIE, Y COMPRIS LES PRÉCAUTIONS 
SUIVANTES:
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23. L'hyperthermie peut être mortelle. Les symptômes de l'hyperthermie comprennent une 
température corporelle élevée, des maux de tête, des nausées, des vomissements, de la fatigue, 
des vertiges, un évanouissement et un pouls rapide. Si vous commencez à ressentir des 
symptômes apparentés à l'hyperthermie, éteignez l'appareil et consultez un médecin.

24. Pour éviter des températures ambiantes excessives pouvant provoquer une hyperthermie : 
NE PAS faire fonctionner l'appareil sans surveillance dans un espace confiné à proximité 
d'enfants en bas âge ou de personnes dont les capacités physiques, sensorielles ou mentales 
sont réduites.
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If you have any questions, please contact our customer care center. 
Our contact details are below:

Si vous avez la moindre question, veuillez contacter notre centre d'assistance à la clientèle.
Nos coordonnées sont les suivantes:

416-792-6088

customerservice@aosom.ca

Imported by Aosom Canada Inc.
7270 Woodbine Avenue, Unit 307, Markham, Ontario Canada
L3R 4B9
MADE IN CHINA

Importé par Aosom Canada Inc.
7270 Woodbine Avenue, unité 307, Markham, Ontario Canada
L3R 4B9
FABRIQUÉ EN CHINE

CA

1. Allumez le chauffage en appuyant sur le bouton ON/OFF situé à l'arrière de l'appareil de chauffage. 
Appuyez sur le bouton du panneau de commande ou appuyez sur le bouton d'alimentation de la 
télécommande fournie. L'effet de flamme s'allumera au réglage le plus élevé « F8 ». Une fois 
l'alimentation débranchée, l'élément chauffant cessera de fonctionner.

2. Alimentation pour la chaleur - appuyez sur le bouton de sortie de chaleur pour passer à travers le 
Low (1000W) / High (2000W) / OFF. L'écran montrant « H1 » pour 1000W, « H2 » pour 2000W.

3. Luminosité de la flamme - Ajustez la luminosité de la flamme et éteignez. Une fois l'appareil 
allumé, sélectionnez l'un des 8 réglages de luminosité de flamme en appuyant sur le bouton de 
luminosité de flamme pour parcourir les 8 réglages. L'affichage montrant « F1 » à « FB ».

4. Minuterie - Appuyez sur le bouton de la minuterie pour sélectionner et parcourir les options de 
minuterie de 0,5 heure à 8 heures. L'écran affiche « 0,5 », « 1,0 », « 1,5 » ...... « 8,0 »
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